
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7994.

Benyújtás dátuma: 2019-11-11 17:05

Parlex azonosító: CYHAQSSJ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Jakab Péter (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a szaktárca annak érdekében, hogy a 
sertéshús továbbra is elérhető legyen a magyar háztartások számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Központi Statisztikai Hivatal tájékoztatót tett közzé a fogyasztói árak alakulásáról. Ebben 
az olvasható, hogy 12 hónap alatt, 2018. októberhez viszonyítva az élelmiszerek ára 5,4%-kal 
nőtt, ezen belül a sertéshús 15,5%-kal.

Ha figyelembe vesszük, hogy az augusztusi gyorsjelentés szerint a bruttó és a kedvezmények nélkül
számított nettó átlagkereset egyformán 10,7%--kal nőtt, akkor méginkább érzékelhető az 
áremelkedés jelentősége.

Súlyosbítja a helyzetet, hogy a szakértők a sertéspestis miatt további jelentős drágulással 
számolnak.

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter urat, mit kíván tenni a szaktárca annak érdekében, hogy a 
sertéshús továbbra is elérhető legyen a magyar háztartások számára?

Budapest, 2019. november 11.
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